
                                                        
Motie 
Investeren in de 0de lijn, terugdringen kosten jeugdzorg en WMO

De gemeenteraad van Laarbeek, op 27 juni 2019 in vergadering bijeen,

Constaterende dat: 
 De tekorten die geschetst worden in de kadernota (zoals ook in de afgelopen jaren) 

met name veroorzaakt worden door het zorggebruik in de jeugdzorg en de WMO.
 Deze hoge kosten voor het merendeel veroorzaakt worden door geïndiceerde zorg in 

de 1e en 2e lijn.
 Als we meer kunnen opvangen in de 0de lijn leidt dit tot minder doorverwijzingen 

naar de 1e en 2e lijn en dus een besparing van de kosten.

Overwegende dat:
 Veel van deze zorg -bijvoorbeeld dagbesteding- ook goedkoper geboden kan worden 

binnen onze gemeenschapshuizen (we verwijzen naar de Odensehuizen).
 Het eenzijdig stoppen van deze zorg zal leiden tot een overbelasting van 

mantelzorgers.
 Investeren (qua inzet en eventueel financieel) in de 0de lijn op korte termijn 

noodzakelijk is om op langere termijn kosten te besparen.  

Draagt het college op:
Te onderzoeken of we plannen kunnen ontwikkelen in de 0de lijn die ertoe bijdragen dat de 
kosten binnen de jeugdzorg en de WMO teruglopen. Onderzoek of hiervoor co- financiering 
gezocht kan worden bij b.v. verzekeraars.

En gaat over tot de orde van de dag.
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